




2018/2019 年度露德聖母堂 堂區議會選任議員候選人

Candidates for Parish Council Elected Members 2018/19

候選人 號碼 Candidate No.		姓名 Name	堂區服務經驗 Experience in Parish Service / Activities	對堂區的期望 Aspirations for the Parish
1		余嬋娟 Yu Katie	曾任堂區議會婦女會代表，婦女會副會長，關社組組員，參與明愛賣物會。	使堂區凝聚力更好。
2		譚偉強 Tam Wai Keung Edward	曾任聖伯納爾德聖詠團團長，現任堂區議會秘書，堂區關社組召集人。	促進共融合一，培育教友關社意識。走出堂區，進入社區、社會：行公義，好憐憫，存謙卑的心與上主同行，讓世人認識主。
3		陳雄	露德聖母堂服務及奉獻小組，主日茶座小組成員。	期望堂區能注入一點新活力，培育更多年青的基督徒為堂區服務及參與各項活動。

<p>候選人 號碼 Candidate No.</p>		<p>姓名 Name</p>	<p>堂區服務經驗 Experience in Parish Service / Activities</p>	<p>對堂區的期望 Aspirations for the Parish</p>
<p>4</p>		<p>李民康 Li Man Hong Paul</p>	<p>Joined English catechism in September 2015-April 2017. Member of Society of St. Vincent de Paul, Mass leader</p>	<p>To help bring a young adult, newly initiated Catholic perspective into parish affairs. To help continue / reestablish English catechism in the parish.</p>
<p>5</p>		<p>譚鑫齡 Tam Kam Ling Joseph</p>	<p>2006 年加入本堂區，現任堂區非常務送聖體員。</p>	<p>多閱讀聖言，以聖言生活，多敬禮聖體。</p>
<p>6</p>		<p>Reggie Ranjeer Khatik</p>	<p>Council member, Mass leader and participant of annual Caritas bazaar.</p>	<p>To serve this parish wholeheartedly and to contribute time to make it better.</p>

<p>候選人 號碼 Candidate No.</p>		<p>姓名 Name</p>	<p>堂區服務經驗 Experience in Parish Service / Activities</p>	<p>對堂區的期望 Aspirations for the Parish</p>
<p>7</p>		<p>陳洪喜 Chan Hung Hee John</p>	<p>堂區議會議員，堂區小童足球隊教練。</p>	<p>建立小朋友從足球取得自信，更有歸屬感，成為堂區精英。</p>
<p>8</p>		<p>林俊明 Lam Gordon</p>	<p>Extra-ordinary Minister for the English community, parish councilor.</p>	<p>Assist the parish pastors in promoting love and unity for our community, as well as sharing it to those outside our parish.</p>
<p>9</p>		<p>Wai Josephine</p>	<p>Tutor of English Sunday School, English community Extra-ordinary minister of Holy Communion.</p>	<p>Offer service in whatever way our Parish Pastors would deem helpful to the parish and Our Lady of Lourdes community, and to the greater Catholic community in the Diocese.</p>

2018/2019 年度 露德聖母堂 堂區議會 選任議員選舉

日期：2017年10月7/8日

時間：主日提前彌撒後 / 主日彌撒後

地點：置富聖堂 / 華富彌撒中心

選民資格

1. 年齡在18歲以上的本堂區教友；及
2. 參與10月7日主日提前彌撒及10月8日主日彌撒的教友。

選舉程序

1. 每名選民只可索取一張選票。
2. 選民可在選票上以 ✓ 號選擇候選人，亦可只 ✓ “全票” 以支持全部九位候選人。
3. 在選票上寫上其他符號將視作廢票。
4. 得超過百分之十信任票的候選人將會當選。

Election for Parish Council Elected Members 2018/19

Date : 7 / 8 October 2017

Time : Election will take place immediately after the Saturday 6 p.m. mass on 7 October and all Sunday masses on 8 October.

Voters :

Catholics of this Parish, aged 18 or above, participating at the masses specified above.

Procedures :

1. **Each voter may obtain one ballot only.**
2. **Voters can vote for candidates by putting a ✓ at the box next to the candidates or ✓ only the box “Full Ballot” for all 9 Candidates.**
3. **Ballot with other marks will be regarded as void.**
4. **Candidates with more than 10% of the votes will be elected.**